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Rada Gminy Masłów 

 

 

Protokół nr XXIV  

Sesja w dniu 24 września 2020  
 

 

Obrady rozpoczęto 24 września 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:26 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, XXIV sesję Rady Gminy Masłów 

otworzył Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Zegadło. Przewodniczący przywitał 

radnych, sołtysów, w szczególności nowo wybranych sołtysów w sołectwach: Wiśniówka – 

pani Agnieszka Pisarczyk  i Mąchocice – Scholasteria – pani Katarzyna Kaczor. 

Przewodniczący Rady przywitał także Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, pracowników 

urzędu oraz przybyłych gości. Przewodniczący odczytał informację o transmisji. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 14 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi załącznik 

niniejszego protokołu. 
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3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął wniosek o zmianę porządku obrad, złożony 

przez radnego Tomasza Ksela.  Zmiana dotyczy dodania w punkcie 27 "Sprawy różne" a punk 

„Zakończenie obrad” zanumerować jako pkt 28.  

Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie tego punktu.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad złożony przez radnego Tomasza Ksela. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska, Tomasz Ksel, Zenon 

Adam Pedrycz 

PRZECIW (7) 

Stanisław Doleziński, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek nie uzyskał minimalnej ilości głosów.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad w pierwotnym brzmieniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr XXIII z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady, dziś rano wpłynął wniosek o zmianę 

treści protokołu. Przewodniczący odczytał zapis statutu dot. zgłaszania uwag do protokołu 

i wyjaśnił, że wniosek nie podlega rozpatrzeniu ponieważ wpłynął po terminie.  

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie protokołu w przedstawionej treści. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr XXIII z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Tomasz Lato przedstawił pokrótce treść informacji. 

Radny Tomasz Ksel zapytał o potwierdzenie, czy prawdziwa jest informacja o zakończonej 

kontroli Urzędu Marszałkowskiego w urzędzie gminy. 

Wójt Gminy poinformował, że kontrole odbywają się na bieżąco. W ostatnim czasie zakończyła 

się kontrola urzędu Wojewódzkiego w zakresie skarg oraz kontrola Regionalnej Izby 

Obrachunkowej i zapytał, czy o którąś z tych kontroli chodzi. 

Radny Ksel dodał, że ta kontrola miała się odbyć w marcu. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że chodzi o kontrolę w zakresie skarg. We wczorajszej poczcie dotarł 

projekt wystąpienia pokontrolnego. 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański poinformował, że kontrola odbyła się półtora 

tygodnia temu, w dniu wczorajszym wpłynął projekt protokołu pokontrolnego. Sekretarz dodał, 

że nie ma tego dokumentu ze sobą na dzisiejszej sesji.  

Wójt Gminy dodał, że ocena kontroli jest pozytywna z uchybieniami. Jak słusznie zauważył 

pan Radny, projekt protokołu wpłynął w dniu wczorajszym, czyli po wysłaniu sprawozdania 

do Państwa, stąd brak jest informacji w sprawozdaniu.  

Brak kolejnych zgłoszeń.  

 

6. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Masłów za I 

półrocze 2020 roku 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór poinformowała, ze na komisjach szczegółowo 

omawiana została informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2020 roku. 

Skarbnik odczytała uchwałę Nr 126/2020 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 17 września 2020 roku w sprawie opinii o informacji 

o przebiegu wykonania budżetu Gminy Masłów za I półrocze 2020 roku (stanowi załącznik 

protokołu).  

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Obara odczytał uchwałę nr 4/2020 Komisji z dnia 

22 września br. (stanowi załącznik protokołu).  

Informacja została przyjęta bez uwag. 

 

7. Przedstawienie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za 

I półrocze 2020 roku 
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Małgorzata Kumór – Skarbnik Gminy Masłów przedstawiła pokrótce informację.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie; informacja została przyjęta bez uwag. 

 

8. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji 

kultury za I półrocze 2020 roku 

Wiesława Kamieniecka – Główny specjalista przedstawiła informację dot. instytucji kultury, 

tj. Centrum Edukacji i Kultury „Szklany Dom” w Ciekotach oraz Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Masłowie (stanowi załącznik protokołu).  

Brak głosów w dyskusji. Informacja została przyjęta bez uwag. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Kielce przy realizacji 

zadania polegającego na ponownym wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji 

Kielce 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński poprosił 

o naniesienie autopoprawki w treści porozumienia, poprzez skreślenie słowa „Sitkówce” 

w siedzibie Gminy Sitkówka Nowiny. Kierownik BiGP przedstawił projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/261/2020 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Kielce przy realizacji zadania 

polegającego na ponownym wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Kielce została podjęta. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na działce nr 28/2 położonej w Ciekotach stanowiącej własność Gminy Masłów 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech 

Fąfara przedstawił projekt uchwały. 

Brak głosów w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie ocenia projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/262/2020 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na działce nr 28/2 położonej w Ciekotach stanowiącej własność Gminy Masłów 

została przyjęta. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na działce nr 193/2 położonej w Mąchocicach - Scholasterii stanowiącej własność 

Gminy Masłów 

Kierownik RGKiOŚ Wojciech Fąfara omówił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie ocenia 

omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/263/2020 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na działce nr 193/2 położonej w Mąchocicach - Scholasterii stanowiącej własność 

Gminy Masłów została przyjęta.  

 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem przez dotychczasowego 

najemcę zabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 901/1, położonej w 

Mąchocicach Kapitulnych przy ul. Szkolnej 9 

Kierownik RGKiOŚ Wojciech Fąfara przedstawił projekt uchwały. 

Radny Tomasz Ksel podziękował za inicjatywę sołtysowi Mąchocic Kapitulnych. 

Brak kolejnych zgłoszeń w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie oceniła 

powyższy projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/264/2020 w sprawie wyrażenia zgody na najem przez dotychczasowego 

najemcę zabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 901/1, położnej w Mąchocicach 

Kapitulnych przy ul. Szkolnej 9 została przyjęta. 

 

13. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIII/250/2020 Rady Gminy Masłów 

z dnia 30 lipca 2020r. w sprawie nadania nazwy dla ulicy, stanowiącej drogę 

wewnętrzną, składającą się z działek nr 229/1, 229/2, 229/3, położonej w Masłowie 

Pierwszym, gmina Masłów 

Kierownik RGKiOŚ Wojciech Fąfara przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło uściślił informację. Ponieważ po jednej 

stronie ulicy znajduje się  sołectwo Dąbrowa a po drugiej sołectwo Masłów Pierwszy to jak 

będzie nadawana numeracja budynków, czy numery nie będą się powtarzać.   

Kierownik RGKiOŚ wyjaśnił, że po jednej stronie będą numery parzyste, a po drugiej – 

nieparzyste. Podobne rozwiązania funkcjonują na ulicy Widokowej w Masłowie Pierwszym 

i Mąchocicach Kapitulnych oraz na ulicy Granicznej, która dzieli sołectwa Masłów Pierwszy 

i Wola Kopcowa.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie ocenia 

omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/265/2020 zmieniającej uchwałę Nr XXIII/250/2020 Rady Gminy Masłów 

z dnia 30 lipca 2020r. w sprawie nadania nazwy dla ulicy, stanowiącej drogę wewnętrzną, 

składającą się z działek nr 229/1, 229/2, 229/3, położonej w Masłowie Pierwszym, gmina 

Masłów została podjęta. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Masłów 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór omówiła projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 
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Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Komisja ds. Inwestycji opiniuje pozytywnie powyższy projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/266/2020 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Masłów.  

 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2020 – 2029 

Małgorzata Kumór – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Komisja ds. Inwestycji opiniuje pozytywnie powyższy projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Pedrycz 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/267/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2020 – 2029 została przyjęta. 
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16. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/78/2019 Rady Gminy Masłów z 

dnia 28 lutego 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Kieleckiego w 2020 roku 

Temat przedstawiła Skarbnik Gminy Małgorzata Kumór.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/268/2020 w sprawie zmiany uchwały nr V/78/2019 Rady Gminy Masłów 

z dnia 28 lutego 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

w 2020 roku została przyjęta. 

 

17. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/184/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 30 stycznia 2020 roku, w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy 

Masłów Nr XXVIII/241/2004 z dnia 2 grudnia 2004 r. w sprawie wynagrodzenia 

inkasentów z tytułu poboru podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/269/2020 w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/184/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 30 stycznia 2020 roku, w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Masłów Nr 

XXVIII/241/2004 z dnia 2 grudnia 2004 r. w sprawie wynagrodzenia inkasentów z tytułu 

poboru podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości została podjęta. 

 

18. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/185/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 30 stycznia 2020 roku, w sprawie zmiany uchwały Nr 
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XXIV/225/2016Rady Gminy Masłów z dnia 28 lipca 2016 roku w sprawie terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na obszarze Gminy Masłów 

Projekt przedstawiła Skarbnik Gminy Małgorzata Kumór. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/270/2020 w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/185/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 30 stycznia 2020 roku, w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/225/2016Rady 

Gminy Masłów z dnia 28 lipca 2016 roku w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na 

obszarze Gminy Masłów została przyjęta. 

 

19. Projekt uchwały w sprawie petycji wniesionej w interesie publicznym w zakresie 

ochrony zdrowia mieszkańców gminy przed coraz większą ekspozycją na sztuczne 

pola elektromagnetyczne (PEM) o coraz szerszym zakresie częstotliwości 

Przewodniczący Rady poprosił o stanowisko Komisji ds. Petycji. 

Radny Stanisław Doleziński odczytał stanowisko komisji, zawarte w uchwale Komisji z dnia 

21 września br. (stanowi załącznik protokołu). 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański odczytał treść uzasadnienia projektu uchwały. 

Radny Ryszard Piotr Szymczuch zabrał głos informując, że z punku widzenia prawnego petycja 

nie spełnia wymogów. Radny zapytał kto jest władny do wydania zgody na budowę tego typu 

nadajników na terenie Gminy Masłów.   

Wójt Gminy odpowiedział, że jest to Starostwo Powiatowe w Kielcach. 

Radny Szymczuch dodał, ze jest przeciwny budowaniu takich obiektów na terenie gminy. 

Przewodniczący Radny Gminy Piotr Władysław Zegadło zabrał głos odnośnie petycji 

informując, że w przypadku złożenia petycji zgodnie z procedurą, komisja będzie mogła 

wypracować stanowisko w tej sprawie. Na tę chwilę jest to niemożliwe z przyczyn formalnych.  

Brak kolejnych głosów w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam 

Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/271/2020 w sprawie petycji wniesionej w interesie publicznym w zakresie 

ochrony zdrowia mieszkańców gminy przed coraz większą ekspozycją na sztuczne pola 

elektromagnetyczne (PEM) o coraz szerszym zakresie częstotliwości została przyjęta.  

 

20. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie 

zmiany przepisów prawa miejscowego (wprowadzenie lokalnej „tarczy 

antykryzysowej”) 

Wiceprzewodniczący Komisji ds. Petycji Stanisław Doleziński odczytał stanowisko, będące  

załącznikiem protokołu. 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański odczytał treść uzasadnienia projektu uchwały. 

Brak głosów w dyskusji; Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad projektem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Kozubek 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/272/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie 

zmiany przepisów prawa miejscowego (wprowadzenie lokalnej „tarczy antykryzysowej”) 

została podjęta. 

 

21. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zwolnienia z podatku 

od nieruchomości 

Wiceprzewodniczący Komisji Stanisław Doleziński odczytał stanowisko Komisji z dnia 21 

września br. (stanowi załącznik protokołu). 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański odczytał treść uzasadnienia projektu uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata 

Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam 

Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/273/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zwolnienia z podatku 

od nieruchomości została podjęta. 

 

22. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zwolnienia z podatku 

od nieruchomości 

Zbigniew Zagdański Wiceprzewodniczący Komisji ds., Petycji odczytał stanowisko Komisji  

z dnia 21 września br. 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański odczytał treść uzasadnienia projektu uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata 

Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam 

Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/274/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zwolnienia z podatku 

od nieruchomości została przyjęta. 

 

23. Projekt uchwały w sprawie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Świętokrzyskiego z dnia 2 września 2020 r. znak: PNK.I.4130.43.2020 

Radca Prawny Ewa Kokowska przedstawiła historię skargi na Wiceprzewodniczącego Rady 

i przebieg postępowania w tej sprawie. W ocenie Radcy rozstrzygnięcie nadzorcze nie zawiera 

uzasadnienia stwierdzenia przez Radę naruszenia przepisów prawa i powinno podlegać 

zaskarżeniu do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Złożenie zaskarżenia wymaga zgody 

Rady Gminy na wniesienie skargi do WSA. Mecenas wyjaśniła przesłanki do złożenia skargi 

na rozstrzygnięcie.  

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że korespondencja z dnia 2.09.br. do Radnych nie 

dotarła. W rozstrzygnięciu nadzorczym kilkakrotnie jest napisane, że uchwała została podjęta 

z istotnym naruszeniem prawa. Radny uważa, że jest to dokument in blanco, ponieważ na 

uzasadnieniu nie ma pieczątki, nie wiem kto sporządził uzasadnienia, czy są sprawdzone przez 

prawnika i czy się nie wygłupimy. Dla radnego nie jest to dokument wiążący, bo nie wiadomo 
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kto to przygotował i przez kogo zostało to sprawdzone. Radny odczytał korespondencję 

kierowaną do wszystkich pracowników i do radnych, którzy mają założone służbowe skrzynki 

mailowe dotyczącą przedkładania projektów uchwał na Radę. Radny zapytał, czy warto pójść 

na bój z Wojewodą.   

Sekretarz Gminy Zbigniew Zagdański poinformował, że Państwo Radni wraz z materiałami na 

sesję otrzymali treść rozstrzygnięcia Wojewody. W przypadku projektów uchwał, o których 

mówi Pan Radny, nie zawierają podpisów pracowników, ponieważ były przygotowywane 

osobiście przez Panią Mecenas i przesłane elektronicznie. Zasada, o której mówi Pan Radny 

dotyczy projektów uchwał przygotowywanych przez pracowników, które należy uzgodnić 

z radcą prawnym w szczególności pod względem zgodności z prawem.  

Radca Prawny Ewa Kokowska wyjaśniła dodatkowo, że skargę do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego wnosi gmina reprezentowana przez Wójta. Treść skargi jest w istocie 

nadawana przez pełnomocnika na podstawie udzielonego pełnomocnictwa. W związku z tym, 

przedkładanie Radzie projektu skargi składanej do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

nie ma żadnego uzasadnienia. Co do autora tej uchwały, Radca Prawny podkreśliła, że jest jego 

autorem i jeśli Rada wyrazi zgodę – autorką wnoszonej skargi również będzie Pani Mecenas 

i będzie reprezentowała gminę przed WSA.   

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato dodał, że po szczegółowym zapoznaniu się z treścią 

rozstrzygnięcia nadzorczego i po zapoznaniu z oceną Pani Mecenas, Wójt uznał, że działając 

w interesie Gminy Masłów podjął decyzję mającą na celu doszukania się prawdy pomiędzy 

różnicami prawników Wojewody i naszego urzędu.  Rozstrzygnięcie stanowiska zapadnie  

w sądzie administracyjnym i wierzymy w to, że będzie sprawiedliwe i pokaże stan 

przygotowanych dokumentów.  

Radny Ksel zwrócił się do Sekretarza, informując że przykre jest słyszeć takie słowa, że 

dokumenty wysłane w wersji elektronicznej są bez podpisu. Dokumenty urzędowe zawierają 

klauzulę podpisu elektronicznego. Być może ktoś podszył się pod Panią Mecenas, skąd mamy 

wiedzieć, czy ktoś nie skorzystał z jej poczty.  

Przewodniczący Rady zabrał głos informując, że Pani Mecenas przedstawiła nam projekt 

uchwały i potwierdziła, że jest autorem dokumentu. Przewodniczący dodał, że nie jest to żadna 

woja z Wojewodą a jedynie wyjaśnienie stanowiska prawników.  

Radca prawny dodała, że nie ma żadnej wątpliwości, ze jest autorem tego projektu i może 

osobiście Panu Radnemu zaparafować projekt.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji; Przewodniczący przystąpił do głosowania projektu 

uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Stanisław Doleziński, Wojciech Haba, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (2) 

Tomasz Ksel, Zenon Adam Pedrycz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek 
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NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/275/2020 w sprawie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Świętokrzyskiego z dnia 2 września 2020 r. Znak: PNK.I.4130.43.2020 została przyjęta. 

 

24. Projekt uchwały w sprawie zarzutów zawartych w skardze Stowarzyszenia 

Rozwoju Inicjatyw Obywatelskich z siedzibą w Dąbrowie z dnia 27 maja 2020 r. 

Radca Prawny Ewa Kokowska potwierdziła, że jest autorką projektu uchwały i przedstawiła 

jego treść wraz z przebiegiem sprawy.   

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło przystąpił do głosowania projektu 

uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska, 

Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon 

Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Haba 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/276/2020 w sprawie zarzutów zawartych w skardze Stowarzyszenia 

Rozwoju Inicjatyw Obywatelskich z siedzibą w Dąbrowie z dnia 27 maja 2020 r. została 

przyjęta. 

 

25. Projekt uchwały w sprawie wniosku Stowarzyszenia Rozwoju Inicjatyw 

Obywatelskich z siedzibą w Dąbrowie z dnia 6 grudnia 2019 r. - o podjęcie działań 

kontrolnych 

Radca Prawny Ewa Kokowska poinformowała, że jest autorem dokumentu. Radca prawny 

przedstawiła przebieg sprawy.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło poprosił o doprecyzowanie informacji. 

Pismo stowarzyszenia zostało skierowane do Wojewody, a Wojewoda przesłał to pismo do 

Rady Gminy. Zgodnie z opinią Rada Gminy otrzymała projekt uchwały, w którym uznaje swą 

niewłaściwość w tej sprawie i taką odpowiedź odsyła do Wojewody.   

Radca Prawny ponownie wyjaśniła obieg wniosku stowarzyszenia Rozwój Inicjatyw 

Obywatelskich z dnia 6.12.2019 r.  

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że przez tydzień nie wiedział, że to Pani Mecenas 

jest autorem dokumentu, nie wiedział, czy czytać dokumenty, czy są sensowne. Radny zwrócił 

uwagę, że w uzasadnieniu jest pomyłka w dacie – petycja z dnia 12.09. chyba powinno być 

2019 r. nie 2020 r.  
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Radca Prawny potwierdziła, ze to pomyłka. 

Radny Ksel odczytał część treści uzasadnienia i przypomniał, że uczestniczył 

w posiedzeniach komisji ds. zmiany Statutu. Radny uważa, że treść uzasadnienia nie miała 

odzwierciedlenia w przebiegu procedowania i dodał, że dysponuje nagraniem z tych komisji. 

Radny poinformował, że przed miotem głosowania był wniosek radnego, nie treść petycji.    

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że chyba na innych komisjach byliśmy. 

Przewodniczący wyjaśnił, że również uczestniczył w posiedzeniach i pamięta, że treść złożonej 

petycji była odczytana i głosowana, po przedstawieniu jej przez jednego z radnych. 

Przewodniczący zwrócił uwagę, że treść dyskusji odbiega od meritum sprawy, przedmiotem 

sprawy nie jest ustalenie przebiegu obrad komisji tylko ocena, czy Rada jest kompetentna czy 

nie do rozpatrzenia wniosku stowarzyszenia.  

Radca Prawny zabrała głos wyjaśniając szczegółowo terminy posiedzeń komisji i termin 

złożenia wniosku, o którym mowa. Wniosek nie mógł być przedmiotem posiedzenia komisji 

gdyż został przekazany do Rady po terminach posiedzeń.  

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański poinformował, że w dniu dzisiejszym przed 

posiedzeniem Rady otrzymał telefon od przedstawiciela stowarzyszenia z takim samym 

zarzutem, który zgłasza pan Radny. Sekretarz poinformował, że zweryfikował treść protokołu 

i potwierdza, że zarzut ten jest chybiony. Pismo, o którym mowa zostało złożone do komisji 

i jest o tym wzmianka w protokole.  

Przewodniczący Rady udzielił  głosu mieszkańcowi pouczając, że przedmiotem uchwały jest 

kompetencja Rady do rozpoznania sprawy, nie zarzuty podniesione w piśmie.  

Mieszkaniec  gminy zabrał głos informując, że kontaktował się z urzędem chcąc uzyskać 

informację, czy zapis § 87 statutu jest przestrzegany. Czy mieszkańcy są zapraszani na 

posiedzenia komisji, skoro zapis do tego obliguje i do chwili obecnej takiej odpowiedzi nie 

uzyskał.  

Radny Ksel poinformował, że zgłaszał się przed Panem Sekretarzem.   

Przewodniczący Rady odpowiedział, że Pan Radny już dwukrotnie zabierał głos, a ponieważ 

nie chciałby łamać Statutu.  

Radny Ksel zabrał głos informując, że Sekretarz wspomniał o treści protokołu. Radny 

potwierdził, że przegapił termin wniosku do protokołu z poprzedniej sesji i podkreślił, że nie 

zgadza się z jego treścią, bo zapis w protokole dotyczy wniosku, którego nie składał. Radny 

poinformował, że w poniedziałek starał się uzyskać dostęp do protokołu z posiedzenia Komisji 

ds. inwestycji i udało się to na pięć minut przed posiedzeniem. Wobec czego, zdaniem radnego 

nie można uznawać tych protokołów za wiążące. 

Radca Prawny poinformowała, że chciałaby przeciąć te spekulacje dotyczące komisji i zapisu 

§ 87, wyjaśniając, ze zapis ten dotyczy uprawnienia do udziału w posiedzeniu, na którym ma 

być rozpatrywana petycja. W ocenie stowarzyszenia uprawnienie to dotyczy zabierania głosu 

na posiedzeniu komisji. Radca prawny wyjaśniła, że prawo wstępu na posiedzenia ma każdy, 

ale prawo głosu ma ten komu przewodniczący posiedzenia udzieli głosu. Radca Prawny dodała, 

że dodatkowo kwestią sporną jest reprezentowanie stowarzyszenia  przez pana K. Tę kwestię 

wyjaśni sąd, bo w ocenie organu pan K. mimo, że wielokrotnie występuje w imieniu 

stowarzyszenia – to nie ma prawa do reprezentowania go jednoosobowo, bo Statut 

stowarzyszenia zakłada inaczej. Wobec czego wypowiedź pana nie jest wypowiedzią 

stowarzyszenia lecz mieszkańca, co należy podkreślić.  
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Sekretarz Gminy zabrał głos dodając, że pan który rości sobie prawo do reprezentowania nie 

ma uprawnień do zabierania głosu w imieniu stowarzyszenia. Fakt ten został skomentowany w 

uzasadnieniu do uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło poinformował, że zachęca do czytania 

projektów uchwał. Mimo, że niekiedy nie zawierają podpisu pani mecenas, to jednak są 

opatrzone pieczęcią i podpisem Wójta. Wobec czego warto się wcześniej zapoznać z projektem 

uchwały, który będzie głosowany.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Ksel, Zenon Adam Pedrycz 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr XXIV/277/2020 w sprawie wniosku Stowarzyszenia Rozwoju Inicjatyw 

Obywatelskich z siedzibą w Dąbrowie z dnia 6 grudnia 2019 r. - o podjęcie działań kontrolnych 

została podjęta. 

 

26. Zapytania i interpelacje radnych 

Przewodniczący Rady poinformował, że od sesji z dnia 30 lipca, do urzędu gminy wpłynęły  2 

interpelacje skierowane przez radnego Tomasza Ksela. Pierwsza dotyczyła kursowania linii nr 

10, odpowiedź w tej sprawie została udzielona 10 września br.  

Druga interpelacja, złożona w dniu 21 września br. dotyczyła utwardzenia drogi gminnej 

wewnętrznej w Mąchocicach – Scholasterii, odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

Treść interpelacji i zapytań wraz z odpowiedzią jest publikowana w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

27. Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Zegadło podziękował za udział w XXIV sesji Rady 

Gminy Masłów i zamknął obrady. 

  

Przewodniczący Rada Gminy Masłów 

/-/ Piotr Zegadło   

  

 

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


